
Zápisnica 

zo  zasadnutia komisie výstavby a dopravy (VaD) pri Miestnom zastupiteľstve Mestskej 

časti Bratislava - Záhorská Bystrica, konaného dňa 16.08.2017 

 

Prítomní členovia komisie: podľa prezenčnej listiny (tvorí prílohu originálu zápisnice) 

predseda: Miloš Fatyka,  

tajomníčka: Ing. Jana Liďáková   

členovia: Ing.arch. Ladislav Slabey, Miloslav Sajan, Marta 

Liďáková, Ing. Peter Kopčák, Ing. Pavol Spielböck, Ing. Vladimír 

Šturm 

 

Ospravedlnení členovia komisie:  Ing. Roman Weinštuk, RNDr. Ľubomír Banský,  

Vladimír Kristl    

Hostia: Ing.arch. Michala Kozáková 

Ing. Jozef Krúpa 

Tomáš Lendel, Stanislav Hromkovič, Matej Privrel, Tomáš Šebo 

– Dobré bývanie 

 

Program komisie VaD – 16.08.2017 

1. Stanovisko k PD obytného súboru Dobré bývanie 

2. Informácia k oznámeniu o začatí konania o zmene stavby pred jej dokončením – list 

na vedomie pre komisiu VaD – Frédéric Jacq a Lucia Jacq 

3. Informácia k zastávke Ivák 

4. Informácia zo služobného záznamu mestskej polície k vyznačeným čiaram na 

komunikácii Tešedíková 

5. Informácia k námietke účastníka konania (Mayer) k oznámeniu začatia územného 

konania k rodinnému domu RD6 s dvomi bytovými jednotkami.  

6. Informácia k územnému  generelu  

7. Informácia k dopravným riešeniam ulice: Kollárova, Tešedíkova, Rošického, 

Bratislavská, pri Rezidencii, Čsl.tankistov 

8. Informácia k zhotoveniu obrubníka a vjazdu na pozemok na Pútnickej ulici – p. 

Klimová 

9. Informácia k betónovej stene pri vjazde do ZB 

10. Informácia k prístavbe Billa 

 

 

 

   

K bodu č. 1 

Po oboznámení s prezentáciou obytného súboru Dobré bývanie, kde  pôvodné riešenie územia 

uvažovalo s 15 izolovanými rodinnými domami a nové riešenie počíta s 24  radovými 

rodinnými domami, komisia VaD odporučila nasledovné: 

1. Zaregulovať počet RD na max. 24 RD s jednou bytovou jednotkou 

2. Zrealizovať podmienenú investíciu – splaškovú kanalizáciu na ul. Čsl. 

Tankistov  

3. Zamedziť tranzitnej doprave cez obytný súbor 

4. Pokúsiť sa o rozbitie hmoty radovej výstavby vo vnútrobloku 

5. Zaregulovať oplotenie v obytnom súbore  
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K bodu č. 2 

Komisia VaD po preštudovaní listov od p. Frédérica Jacq a od p. Lucie Jacq zobrala listy na 

vedomie a nakoľko nie je účastníkom konania,  stotožnila sa s odpoveďou mestskej časti 

Bratislava – Záhorská Bystrica. 

 

K bodu č. 3 

Komisia VaD po preštudovaní mailu od kpt. Ing. Hranca z KDI KR PZ v Bratislave súhlasí 

s vypracovaním projektovej dokumentácie umiestnenia autobusovej zastávky v zastávkovej 

nike v zmysle technických predpisov na námestie Petra a Pavla. Po jej vypracovaní ju žiada 

na pripomienkovanie. 

 

K bodu č. 4 

Komisia VaD berie služobný záznam mestskej polície na vedomie. Je potrebné vyznačené 

čiary odstrániť na vlastné náklady p. Slezáka, aby bolo umožnené vyznačiť riadne vodorovné 

dopravné značenie na predmetnú komunikáciu. 

 

K bodu č. 5 

Komisia VaD bola oboznámená s listom od p. Ing. Pavla Mayera a Ing. Valérie Mayerovej a 

berie informáciu k námietke účastníka konania na vedomie.  

 

K bodu č. 6 

Komisia VaD berie informáciu ohľadne generelu na vedomie. 

 

K bodu č. 7 

Komisia VaD bola oboznámená s dopravným riešením na uliciach:  

1. Kollárova – požiadavka na zníženie rýchlosti na 30 a retardér,  

2. Tešedíkova – požiadavka na odstránenie  zákazu státia a vyznačenie 

parkovacích miest na križovatke s ulicou Na Vlkovkách 

3. Rošického – požiadavka na opätovné osadenie značky zákaz zastavenia 

4. Bratislavská, pri Rezidencii – vyznačenie žltých čiar  

5. Čsl.tankistov – požiadavka na zníženie rýchlosti 

Komisia berie informáciu na vedomie, nesúhlasí s retardérom na Kollárovej, ani 

s požiadavkou na odstránenie zákazu státia na Tešedíkovej. 

 

K bodu č. 8 

Komisia VaD berie informáciu ohľadne zhotovenia obrubníka a vjazdu na vedomie, nesúhlasí 

s obrubníkom v tesnej blízkosti komunikácie, vyžaduje projektovú dokumentáciu na stavbu 

obrubníka aj vjazdu. 

 

K bodu č. 9 

Komisia VaD bola oboznámená s budúcim vizuálnym a materiálovým prevedením betónovej 

steny a berie informáciu na vedomie. 

 

K bodu č. 10 

Komisia VaD bola oboznámená s informáciou ohľadne prístavby Billy. Komisia berie 

informáciu na vedomie a odporučila preveriť dopravné riešenie zásobovania  a nechať ho 

odsúhlasiť na KDI. 

 

 

V Bratislave,  23.08.2017 

Zapísala: Ing. Liďáková  


